
 باشگاه استقلال که از مدت ها قبل به دنبال انتخاب سرمربی 
فصل آینده خود است با گزینه مد نظرش به توافق رسیده اما 
برای رونمایی از او منتظر بازگشایی خطوط هوایی پرواز وی به 
ایران است.به گزارش مهر، باشگاه استقلال تهران پس از بررسی 
گزینه های متعدد داخلی و خارجی برای هدایت تیم در فصل ، 
در نهایت با ریکاردو ساپینتو سرمربی پرتغالی به توافق نهایی 
دست یافته است و در صورت رفع محدودیت های پروازی، طی 
روزهای آینده از او به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال استقلال 
رونمایی خواهد شد؛ البته ممکن است آبی ها زودتر و در رسانه 
رسمی خود زودتر این مربی را به عنوان سرمربی رونمایی کنند، 
اما حضور او در تهران منوط به باز شدن حریم هوایی کشور 
برای پروازهای مسافرتی است.ساپینتو که در فصل ۱۴۰۱-۱۴۰۲ 
نیز هدایت آبی پوشان پایتخت را بر عهده داشت، بار دیگر 
کرات بین طرفین  مورد توجه مدیران باشگاه قرار گرفت و مذا
کرات  طی روزهای اخیر به صورت جدی دنبال شد. این مذا
که در ابتدا پیچیده به نظر می رسید، در نهایت با توافق بر سر 
مسائل مالی، فنی و شرایط قرارداد، به نتیجه نهایی رسید.
کرات نهایی و دریافت چراغ سبز از  ساپینتو پس از انجام مذا
باشگاه، آمادگی کامل خود را برای بازگشت به ایران و آغاز رسمی 
کار در استقلال اعلام کرده است. با این حال، با توجه به بسته 
بودن فرودگاه های ایران در شرایط فعلی، ورود سرمربی پرتغالی 
به تهران به زمان بازگشایی فرودگاه ها و از سرگیری پروازهای 
بین المللی موکول شده است.مدیران باشگاه استقلال با 
انتخاب دوباره ساپینتو، امیدوارند فصل جدید را با ثبات و 
انسجام بیشتری آغاز کرده و برای کسب عنوان قهرمانی در لیگ 

برتر، موفقیت در جام حذفی و احتمالاً لیگ قهرمانان آسیا، تیم 
را آماده کنند.ریکاردو ساپینتو در نخستین دوره حضور خود 
روی نیمکت استقلال، با سبک پرانرژی و هیجانی اش توانست 
هواداران زیادی را با خود همراه کند. حالا در دومین تجربه، 

باید دید آیا می تواند استقلال را به روزهای پرافتخار بازگرداند 
یا نه.تمرینات پیش فصل آبی ها قرار است هم زمان با ورود و 
حضور ساپینتو در تهران آغاز شود تا کادر فنی جدید فرصت 

کافی برای آماده سازی تیم در اختیار داشته باشد.

11ورزش سال هفتم
شماره  2132

دوشنبه 
1404 .03 .26
20  ذی الحجه 1446   / 16    ژوئن 2025

a r m a n m e l i . i r

زمان رونمایی از سرمربی جدید مشخص شد؛

 مربی نام آشنا روی نیمکت استقلال

خ ها در کدام پست ها بازیکن می خواهند؟ کمبود پرسپولیس برای فصل آینده؛ سر
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره به خروج 
عیسی ال کثیر از پرسپولیس گفت: این تیم برای تقویت خط 

حمله خود باید بازیکن جدید بگیرد.
پایان رأفت در گفتگو با مهر، در خصوص خریدهای تابستانی 
پرسپولیس برای لیگ بیست و پنجم گفت: باید دو موضوع را 
خیلی جدی در خریدهای ابتدای فصل در نظر گرفت. ابتدا با 
توجه داشت این خریدها چه زمانی انجام می شود. بازیکن تازه 
کتیک های کادرفنی  وارد باید از ابتدا در تمرینات پیش فصل و تا
حضور داشته باشد. این قاعده به طور کامل در پرسپولیس 

رعایت شده است که نکته مثبتی است.
پیشکسوت پرسپولیس افزود: ساختار فنی تیم را کادر فنی و 
شخص سرمربی تعیین می کند. شما نمی توانید به راحتی بیرون 
از میدان باشید و درباره جزئیات یک تیم صحبت کنید. سرمربی 
است که درباره این موضوع تصمیم گیری می کند. من شنیده ام 

آقای کارتال هم با توجه به بازیکنان ورودی قصد کنار گذاشتن 
تعدادی از نفرات را دارد.

او که سابقه پوشیدن پیراهن تیم های مختلف را به عنوان 
مهاجم داشته است افزود: عیسی آل کثیر از پرسپولیس رفت و 

حالا می توان یک گزینه جدید جانشین او کرد. به هر حال خط 
حمله پرسپولیس در فصل قبل با وجود اینکه علی علیپور آقای 
گل شد اما ضعف هایی هم داشت. فکر می کنم خرید مهاجم 
یکی از اولویت هاست و پرسپولیس باید خط حمله خود را 
تقویت کند. پرسپولیس مهاجم مکمل می خواهد که هر وقت 

نیاز شد عصای دست کادر فنی شود.
رأفت در پایان خاطرنشان کرد: خریدهای نقل و انتقالاتی 
بسیاری از نقاط ضعف تیم ها را پوشش می دهد و طبیعی 
است تأثیر مستقیم روی نتایج هم بگذارد اما من فکر می کنم 
همچنان قهرمانی را نتایج تیم ها بخصوص در هفته های اول 
و تمرکز آنها روی هر بازی مشخص می کند. فصل آینده برای 
فوتبال ایران متفاوت است چون بازیکن ها برای رسیدن به 
پیراهن تیم ملی در جام جهانی ۲۰۲۶ تلاش زیادی خواهند کرد 

و بازی های زیبایی خواهیم دید.

گفتوگو
اقبالی: 

 در جام جهانی 
کاری از دست مان بر نمی آید

کید بر اینکه  کارشناس فوتبال کشورمان با تا
گفت:  است  تغییر  نیازمند  تیم ملی  ۷۰درصد 
میانگین سن تیم ملی بالاست و با این نفرات در 
جام جهانی کاری از دست ما بر نمی آید. مسعود 
اقبالی در گفت وگو با ایرنا، با اشاره به شرایط 
تیم ملی فوتبال ایران و بازی با تیم کره شمالی 
گردان امیر قلعه نویی  که با برتری ۳ بر صفر شا
که او  به پایان رسید، اظهار داشت: از زمانی 
هدایت تیم ملی را در مقدماتی جام جهانی در 
دست گرفت تا به امروز بازی منطقی از این تیم 
ندیدیم و بُردها و باخت هایی هم که رقم خورد 
بر اساس روند بازی بود. وی ادامه داد: یکی از 
مولفه های مهم در دنیای فوتبال به سن بازیکنان 
باز می گردد. بحث انتقال و فازهای هجومی و 
کید  تدافعی از جمله موارد قابل توجه است. تا
کتیکی، فیزیکی و  به ۴ اصل مهم تکنیکی، تا
روانشناختی و توجه به مباحث فاز تهاجمی و 
دفاعی، انتقال مثبت و منفی و ضربات ایستگاهی 
از دیگر موارد قابل بحث است که باید در تیم ملی 
روی آن کار شود. مدرس AFC خاطرنشان کرد: 
تیم ملی ما نیازمند انسجام تیمی و تمرین بیشتر 
است. بازیکنان از تیم های محتلف با سبک های 
متفاوت دور هم جمع می شوند و کادر فنی باید 
آنها را منسجم و هماهنگ کنند. این اتفاقی است 
که در تیم ملی کنونی کمتر شاهد آن هستیم. 
از سویی دیگر میانگین سن تیم ملی بالاست 
و با این نفرات در جام جهانی کاری از دست ما 
بر نمی آید. همین نفرات در دوره های قبلی تا 
حدودی تعیین کننده بودند اما واقعیت این 
است که نمی توانیم و نباید خودمان را گول بزنیم 
کید کرد:  و باید واقعیت ها را قبول کرد. اقبالی تا
۷۰ درصد تیم ملی نیازمند تغییر و تحول است، 
کی روش نتیجه گرا بوده و امیر قلعه نویی نیز به 
دنبال همین آمار و ارقام بوده که تیمش را به 
عنوان اولین تیم راهی جام جهانی بکند. ما نیاز 
داریم سرعت تیم ملی افزایش یابد و بازی های 
به مراتب بهتری را از ملی پوشان شاهد باشیم. 
کادر فنی تیم ملی نیازمند این است که بازیکنان 
مستعد و با حدود ۲۵ سال سن را برای جام جهانی 
انتخاب کند تا در زمان باقی مانده بتواند روی 
آنها کار کرده و اهداف خود را دنبال کند. این تیم 
نیازمند بازی های تدارکاتی و اردوهای مستمر 
و منظم است و از سویی دیگر باید تمهیدات 
لازم برای یک حضور شایسته در جام جهانی 
گر این شرایط مهیا نباشد و در  اتخاذ شود. ا
روند تیم ملی تجدید نظر نشود، بدون شک 
که این  شکست های سنگینی خواهیم خورد چرا

میدان محلی برای آزمون و خطا نیست. 

کوتـــــــــــاه
 اینتر به دنبال راه حلی برای خروج 

طارمی از ایران
باشگاه اینتر ایتالیا در تلاش است تا از مهاجم ایرانی خود 
کاروان تیم فوتبال  در جام جهانی باشگاه ها استفاده کند.
کنون  اینتر برای شرکت در رقابت های جام جهانی باشگاه ها ا
در ایالات متحده آمریکا حضور دارد و این تیم در اولین بازی 
خود در این مسابقات باید بامداد دوشنبه ۲۶ خرداد و از 
ساعت ۰۱:۳۰ رو در روی تیم پالمیراس برزیل قرار گیرد و این 
در شرایطی است که مهدی طارمی مهاجم ایرانی نراتزوری 
به دلیل لغو پروازها در ایران هنوز نتوانسته به اردوی تیم 
اینتر ملحق شود.در همین رابطه روزنامه گاتزتا دلو اسپورت 
خبر داد: باشگاه اینتر در ساعات گذشته ارتباط نزدیکی با 
مقامات ایرانی در ایتالیا داشته تا به مهدی طارمی دلگرمی 
بدهد و برای حل مشکل او تلاش کند، هرچند فعلاً راه حلی 
کنون در تهران حضور دارد.لازم به ذکر  ممکن نیست. طارمی ا
است که اینتر با تیم های اینتر میامی، الاهلی مصر و پالمیراس 

همگروه است.

 مبلغ نجومی برای رضایت نامه 
مهاجم مد نظر استقلال و پرسپولیس

باشگاه اورنبورگ روسیه برای صدور رضایت نامه مهاجم 
ایرانی خود مبلغ قابل توجهی را اعلام کرد.سعید سحرخیزان 
مهاجم جوان اورنبورگ روسیه که فصل نسبتا موفقی را با 
پیراهن این تیم پشت سر گذاشت با پیشنهاد باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس روبه رو شد.سحرخیزان که یک فصل 
دیگر با اورنبورگ قرارداد دارد با توجه به سقوط این تیم به 
لیگ یک می تواند در ازای پرداخت مبلغ کمتری از این تیم 
جدا شود. با این حال باشگاه روسی با دریافت پیشنهاد از 
سرخابی های فوتبال ایران مبلغی نزدیک به ۲ میلیون و ۵۰۰ 
هزار دلار خواسته است که بسیار بالاست.همین امر نامه 
نگاری های مجدد هر دو باشگاه را برای کاهش مبلغ به همراه 
داشت تا آنها این مبلغ را ۵۰ درصد کاهش دهند اما باز هم 
پرسپولیس آن را بسیار بالا دانست تا قید جذب سحرخیزان را 
بزند. این در حالی است که استقلال همچنان اصرار به جذب 
این مهاجم جوان دارد اما می خواهد قیمت او را کاهش دهد 
تا پس از جذب عارف آقاسی و امیرمحمد رزاقی نیا بتواند از 
سحرخیزان به عنوان سومین خرید تابستانی رونمایی کند.
سحرخیزان که در ابتدا تصمیمی برای بازگشت به فوتبال 
کشور نداشت حالا با افزایش مبلغ پیشنهادی استقلال روبرو 
شده است تا شاید او نیز قید ادامه لژیونری را بزند و به لیگ 
برتر ایران برگردد.از سوی دیگر او از مدیر برنامه های خود 
کشورهای حاشیه  خواسته است همچنان پیشنهادات 
خلیج فارس را جدی تر از استقلال دنبال کند اما همچنان 
مشکل اصلی برای انتقال او به فوتقبال امارات، مبلغ بالای 

رضایت نامه اش است.

شــهرستان
 

 
گــــزارش

افتتاح ۲۱۸ پروژه در هفته جهاد 
کشاورزی در استان اصفهان

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان از افتتاح ۲۱۸ 
پروژه در هفته جهاد کشاورزی استان اصفهان خبرداد. مهرداد 
مرادمند در نشست خبری با اصحاب رسانه به مناسبت هفته 
جهاد کشاورزی و روز جهانی شیر گفت: سال گذشته بیش از ۲ 
هزار هکتار از اراضی کشاورزی به سامانه های نوین آبیاری تجهیز 
کنون ۱۴۰ هزار هکتار به این سیستم ها  شده و در مجموع تا
مجهز شده اند. وی با اشاره به افتتاح 218 پروژه در این هفته، 
تصریح کرد: اعتبار در نظر گرفته شده برای این 218 پروژه برابر 
۱۱۷۲ میلیارد تومان است، از این میزان ۱۰۴۷ میلیارد تومان 
سرمایه گذاری توسط مردم و بخش خصوصی انجام شده، این 
پروژه ها به تفکیک، پنج پروژه مربوط به مباحث عشایر، ۳۲ پروژه 
ک، ۱۴۸ پروژه در بحث  مربوط به مباحث زیرساختی آب و خا
احداث گلخانه و باغبانی است. وی ادامه داد: ۹ پروژه در زمینه 
دام و دامپروری، ۱۶ پروژه در مباحث تعاونی روستایی، یک پروژه 
در شیلات، سه پروژه در بحث صنایع تبدیلی و صنایع غذایی و 
چهار پروژه در بحث منابع طبیعی و آبخیزداری است. مرادمند 
اضافه کرد: این پروژه های کشاورزی زمینه ساز اشتغال ۷۳۷ 
نفر به شکل مستقیم و یک هزار و ۲۹۷ نفر به شکل غیرمستقیم 
شده است. مرادمند با اشاره به اینکه ۹۹درصد فعالیت های 
بخش کشاورزی توسط بخش خصوصی و مردم انجام می شود، 
افزود: بنابراین بخش خصوصی نقش بسیار مهم و تأثیرگذاری 
در سیاست گذاری و اتخاذ روش هایی که می تواند باعث افزایش 
بهره وری و بهبود شرایط تولید شود، ایفا می کنند. رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی استان از طرح حمایتی وزارت جهاد کشاورزی 
برای افزایش پرواربندی دام سبک خبر داد و گفت: تلاش 
می شود با حمایت از واحدهای پرواربندی و دام های پربازده، 
تولید گوشت قرمز دام سبک در استان و کشور ارتقا یابد. رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان ادامه داد: با توجه 
، به بارش های زمستان امید داشتیم،  به کم بارشی های پاییز
اما زمستان نیز جبران این کم بارشی را نکرد. در این زمستان 
کمترین میزان بارش را در ۵۰ سال اخیر شاهد بودیم. وی در 
ادامه با اشاره به بارندگی های بهار امسال گفت: این بارندگی ها 
امیدی برای رهاسازی آب ایجاد کرد و در نتیجه آن، امکان کشت 
۴۶ هزار هکتار از اراضی با استفاده از آب رودخانه زاینده رود 
فراهم شد. مرادمند گفت: تولید گندم در سال زراعی گذشته 
با افزایش ۹۵هزار تنی نسبت به سال قبل از آن به ۳۲۱ هزار تن 
رسید، همچنین خرید تضمینی گندم در سال گذشته با افزایش 
۱۰۰درصدی به ۲۳۲ هزار تن رسید که نشان دهنده عملکرد خوب 
این بخش بوده است. وی درباره محصولات تراریخته توضیح داد: 
در حال حاضر هیچ گونه محصول تراریخته در حوزه کشاورزی 
استان تولید نمی شود و مواد اولیه وارداتی، برچسب گذاری و 
کز  سپس استفاده می شود. تحقیقات اصلاح ژنتیکی نیز در مرا
کید  تحقیقاتی انجام می شود و جای نگرانی نیست. مرادمند با تأ
بر ضرورت تغییر الگوی کشت در استان اظهار کرد: با توجه به 
کاهش منابع آبی، کشاورزان باید به سمت کشت گیاهان کم آب بر 
مانند پسته و گیاهان دارویی حرکت کنند، اما کشاورزی در استان 

از بین نمی رود و صرفاً شکل آن تغییر می کند.

در جلسه شورای شهر مطرح شد

 از آمادگی استانداری برای بررسی مسائل پروژه های عمرانی 
تا دلایل سرانه پایین آموزشی در تبریز

کوتــــاه

دویست و هفتادمین جلسه  علنی شورای اسلامی شهر 
تبریز در عمارت تاریخی ساعت در حال برگزاری است. معاون 
روز  شرقی  آذربایجان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
یکشنبه، ۲۵ خرداد، در این جلسه بر آمادگی کامل استانداری 
برای همکاری با شوراها و شهرداری ها در راستای حل مشکلات 
کید کرد. ظفر محمدی با اشاره به اینکه شهیدان  عمرانی تا
عصارۀ اخلاص در ایران هستند که جان خود را فدای اسلام و 
نظام کردند، اظهار امیدواری کرد که مسئولان نیز بتوانند در 
مسیر آنان گام بردارند. وی خود را همکار تمامی شوراهای شهر 
و روستا و همچنین شهرداری ها دانست و بر انجام هر آنچه در 
کید کرد. وی ایجاد هماهنگی را یکی از  توان این معاونت است، تا
مهم ترین وظایف این معاونت برشمرد و خطاب به اعضای شورا 
گفت: نامه ای مکتوب به ما ارائه دهید تا ما نیز از دستگاه های 
کرده و مشکلات مربوط به پروژه ها  اجرایی استان دعوت 
کنیم. محمدی همچنین از تمامی دستگاه های  را بررسی 
اجرایی و دولتی خواست تا در کنار شهرداری و شوراها به حل 
مسائل و مشکلات مردم بپردازند تا هم رضایت شهدا و امام 
راحل و هم مردم حاصل شود. وی به پروژه های شهرک جوانان 
و مسیرگشایی ۴۵ متری شهید آل هاشم اشاره کرد و گفت: هر 
نهادی که فکر می کند می تواند در این پروژه ها کمک کننده 
باشد از معاونت عمرانی و هماهنگی استانداری مطالبه کند، 
تا ما مسائل مربوطه را با ایجاد جلسه و هماهنگی های لازم 

پیگیری و حل کنیم. 

   سرانه آموزشی در تبریز از میانگین کشوری پایین تر است
مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی نیز در این 
کید بر افزایش فضاهای آموزشی به صورت عادلانه  جلسه با تا
و کارشناسانه، اظهار کرد: میانگین سرانه آموزشی کشور ۵. ۷ 
متر مربع است، در حالی که این رقم در تبریز چهار متر مربع 
و از میانگین کشوری پایین تر است. شهرداری می تواند در 
این زمینه نقش مهمی ایفا کند. اسفندیار صادقی نیز ضمن 
تسلیت شهادت سرداران رشید و جوانان حادثه حمله رژیم 
صهیونیستی به ایران، بر لزوم توسعه زیرساخت های آموزشی 
کید کرد. وی با اشاره به نهضت توسعه  با همکاری شهرداری تا
فضاهای آموزشی و پرورشی و ارتقاء کیفیت آموزشی در مدارس 
ح شده است، گفت: ۲۳۱  دولتی که توسط رئیس جمهور مطر
پروژه در راستای این نهضت در استان در حال اجرا است که 
بیش از ۶۰ درصد آن ها شامل ۱۱۰۴ کلاس درسی در حال ساخت 

است. 
این پروژه ها مردم محور بوده و با مشارکت اهالی و دولت در 
حال انجام است. وی با بیان اینکه میزان پیشرفت پروژه ها 
به صورت روزانه رصد می شود، افزود: دوره های لازم برای 
ارتقا تحصیلی و توانمندسازی اساتید آموزشی و پرورشی 
مدارس انجام خواهد گرفت. فضای آموزشی تاثیر مستقیمی بر 
کیفیت آموزشی دارد و کمبود فضا یکی از عوامل اصلی تشکیل 

کلاس های با کیفیت پایین است. صادقی با اشاره به توجه ویژه 
دولت به امر مدرسه سازی در استان، اولویت های ساخت 
کم بالای دانش آموز، شهرک های جدید  مدارس را مناطقی با ترا
الاحداث و مناطق فاقد مدرسه عنوان کرد. وی از احداث یک 
مدرسه بزرگ ۳۶ کلاسه توسط خیری در منطقه اندیشه تبریز 
خبر داد و افزود: در منطقه مرزداران با انبوه دانش آموز مواجه 

هستیم، اما با کمبود شدید مدرسه روبه رو هستیم. 

   دستگاه ها و تسریع در پروژه های بازآفرینی شهری تبریز
روح ا... رشیدی، عضو شورای شهر در ابتدای این جلسه، 
ضمن آرزوی پیروزی برای رزمندگان اسلام، بر لزوم بررسی 
تعاملات بین دستگاه های اجرایی در خصوص پروژه ها و 
کید کرد و ادامه داد: روند تکمیل پروژه ۴۵  اقدامات شهری تأ
متری آل هاشم به دلیل وجود نواقص در نقاط حساس پروژه با 
کندی مواجه شده است. وی خواستار بررسی و رفع این نواقص 
برای تسریع در اجرای پروژه شد و با اشاره به اینکه این زیرگذر 
شهید علی نژاد با درخواست مردم منطقه و مجوز شورا به سرعت 
آغاز شده و تکمیل شد، گفت: اصلی ترین مشکل پروژه ۴۵ متری 
شهید آل هاشم به مسئله بازآفرینی بافت اطراف آن مربوط 
می شود. رشیدی با اشاره به اینکه اراضی موجود در این بافت، 
ملی بوده و برای مردم نیست، خطر گودبرداری اطراف خانه های 
کارآمد را فاجعه بار خواند. عضو شورای  موجود در این بافت نا
کید بر اینکه پروژه ی شهرک جوانان  اسلامی شهر تبریز با تا
یک پروژه ی ریشه ای است، افزود: شهرداری در این پروژه با 
هدف جابه جایی بافت پرخطر و ایجاد نواحی مسکونی امن، 
اقدامات خود را انجام می دهد. با این حال، طرح ترافیکی این 
ناحیه هنوز روشن نشده و دستگاه های خدمات رسان نیز قادر 

به انجام وظایف خود نشده اند. رشیدی از دولت خواست تا به 
مسائل این دو پروژه به صورت ویژه رسیدگی کند و دستگاه های 
خدمات رسان نیز نگاه ویژه ای به این پروژه ها داشته باشند. 
وی این پروژه ها را مهم ترین و بزرگ ترین اقدامات پس از 
انقلاب در خصوص جابه جایی بافت پرخطر دانست و بر لزوم 
کید کرد. علی راستی،  کن ساخته شده تأ استفاده مردم از مسا
عضو شورای اسلامی شهر تبریز هم ضمن تبریک و تسلیت 
شهادت سرداران و سپاهیان، بر لزوم پاسخگویی مسئولان به 
کید کرد.  وی با انتقاد از عدم اقدام برخی مدیران کل در  مردم تا
خصوص پروژه های شهری، خواستار تسریع در صدور پروانه 
پروژه شهید آل هاشم توسط شهرداری شد. راستی با اشاره 
به اهمیت تداوم فعالیت های روتین و عدم ایجاد اختلال در 
پروژه ها، این امر را بزرگ ترین ناامیدی برای دشمنان دانست و 
خواستار همکاری استانداری در پیشبرد هرچه بهتر پروژه های 
شهرداری شد. در ادامه، سیف ا... مطلّبی، سرپرست دفتر امور 
، ضمن  شهری و شوراهای استانداری آذربایجان شرقی نیز
تسلیت شهادت شهدای حمله رژیم صهیونیستی، بر ادامه راه 

کید کرد.  این شهدا تا
وی با اشاره به اهمیت خدمت به مردم، آمادگی دفتر 
امور شهری و روستایی استانداری را برای همکاری با تمامی 
دستگاه های دولتی اعلام کرد و از اختصاص فضایی در این 
دفتر برای استقرار نمایندگان شوراهای شهر و روستا خبر داد. 
مطلبی همچنین با اشاره به اهمیت رسیدگی به مشکلات مردم 
در شرایط حساس کنونی، بر اولویت قرار دادن خدمات رسانی به 
کید کرد و خواستار حضور مدیران در جلسات مربوطه به  مردم تا
جای اعزام نمایندگان خود شد. وی شهرک جوانان را پروژه ای 

بی نظیر توصیف کرد. 

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان: 

۵۰۰ کلاس درس سیستان و بلوچستان 
هوشمندسازی می شود

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس سیستان و 
بلوچستان گفت: تأمین تجهیزات هوشمندسازی برای ۵۰۰ 
کلاس درس استان در دستور کار قرار گرفته که برآورد اعتباری 

آن حدود ۲۵ میلیارد تومان است. 
میثم لک زایی در گفت وگو با ایسنا، افزود: استان در آستانه 
یک تحول راهبردی در زیرساخت های آموزشی قرار گرفته 
و مجموعه ای از اقدامات و برنامه ریزی های چندجانبه 
در سیستان و بلوچستان در حال اجراست. وی در ادامه 
گفت: ساخت چهار مجتمع آموزشی شبانه روزی جدید در 
سیستان و بلوچستان با اعتبار بالغ بر ۲۰۰ میلیارد تومان 

مصوب شده است. 
استان  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
همچنین از آغاز عملیات اجرایی سه پروژه آموزشی شامل 
۳۹ کلاس درس در شهرستان خاش خبر داد. لک زایی 
اظهارکرد: این سه پروژه مجموعاً شامل ۳۹ کلاس درس 
استاندارد هستند و در چارچوب نهضت ملی توسعه عدالت 
آموزشی با بهره گیری از منابع ملی، استانی و مشارکت خیرین 
و مردم محلی اجرا می شوند. مدیرکل نوسازی مدارس 
کنون بیش از ۲۸ هزار  استان ادامه داد: از سال ۱۴۰۰ تا
مترمربع فضای آموزشی در این شهرستان تحویل شده و در 
حال حاضر بیش از ۱۳ هزار مترمربع نیز فضای آموزشی در 
شهرستان خاش در دست اجراست. وی با بیان اینکه سرانه 
فضای آموزشی در خاش به ازای هر دانش آموز یک متر مربع 
افزایش خواهد یافت، گفت: در همین راستا احداث بیش از 
۵۹۰۰ متر مربع فضای آموزشی با اعتباری بالغ بر ۱۶۸میلیارد 
تومان در دستور کار قرار می گیرد که با کلنگ زنی دیروز آغاز 

می شود. 

معاون درمان دانشگاه جندی شاپور اهواز خبر داد
 آماده باش مراکز درمانی خوزستان 
در پی تجاوز رژیم صهیونیستی به کشور

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
کز درمانی خوزستان برای خدمات رسانی  از آماده باش مرا
رژیم صهیونیستی خبر  به مجروحان احتمالی حملات 
داد. دکتر میثم معزی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: با 
کز درمانی  توجه به حملات رژیم صهیونیستی، همه مرا
و اورژانس های بیمارستانی استان خوزستان در حالت 
آماده باش قرار دارند. وی افزود: همه امکانات، تجهیزات 
و داروهای مورد نیاز تامین و تمهیدات لازم پیش بینی 
شده است. معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی جندی 
شاپور اهواز گفت: مشکل و کمبود خاصی نداشته ایم و 
خدمات رسانی در بیمارستان ها طبق روال عادی برقرار 
است. همه کادر درمان شامل پرستاران و پزشکان هم در 

کثری قرار دارند. آمادگی حدا


